

Curriculum Vitae

Dr. Afrah Fahad Abdulkareem

Mustansiriyah University – College of Science- Microbiology Department

Email: aalfahad17@uomustansiriyah.edu.iq , starfarah888@yahoo.com

PERSONAL SUMMARY:

- Born in Basrah-Iraq, Living in Baghdad-Iraq.
- Assistant professor from 2021, Dept. of Biology, College of Science at Mustansiriyah University.

EDUCATION:

- Ph.D. #1: In Environmental Microbiology, Dept. of Biology, College of Science at Mustansiriyah University, 2015.
- M.Sc. #2: In Microbiology, Dept. of Biology, College of Science at Mustansiriyah University, 2008.
- B.Sc. #3: In Biology, College of Science at Mustansiriyah University, Baghdad Iraq , 2005.

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- Many Thankfulness and Appreciation documentation from Ministry of Higher education and scientific research.
- Many Thankfulness and Appreciation documentation from the presidency of Mustansiriyah University.
- Many Thankfulness and Appreciation documentation from the deanship of College of Science.

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

#1: Serving as Assistant professor of Microbiology, Dept. of Biology, College of Science, at Mustansiriyah University.

#2: Serving as Lecturer of Microbiology, Dept. of Biology, College of Science, at Mustansiriyah University.

#3: Serving as assistant Lecturer of Microbiology, Dept. of Biology, College of Science, at Mustansiriyah University.

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Genetics lab, water and soil lab, Antibiotics lab, bacteriology lab, ecology lab, pollution lab, Bioremediation, Environmental Microbiology	Methodology of research and avoiding plagiarism

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Many Committees

PUBLICATIONS:

- Many Papers in Clarivate, Scopus, International, Local Journals and Conferences.

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- Certifications. Many Certifications
- Workshops: Many Workshops

د. افراح فهد عبد الكريم

الجامعة المستنصرية – كلية العلوم – قسم الاحياء المجهرية
الايمل: alfahad17@uomustansiriyah.edu.iq , starfarah888@yahoo.com

الملخص التعريفي:

(1) ولادة ابي الخصيب/ البصرة، اسكن في بغداد/ العراق
(2) استاذ مساعد دكتور منذ 2021 في قسم علوم الحياة/ كلية العلوم/ الجامعة المستنصرية

الشهادات الدراسية:

(1) دكتوراه في تخصص بيئة الاحياء المجهرية في قسم علوم الحياة/ كلية العلوم/ الجامعة المستنصرية, 2015
(2) ماجستير في تخصص الاحياء المجهرية المرضية المجهرية في قسم علوم الحياة/ كلية العلوم/ الجامعة المستنصرية, 2008
(3) بكالوريوس علوم حياة في قسم علوم الحياة/ كلية العلوم/ الجامعة المستنصرية, 2005

الجوائز والتكريم الاكاديمي:

(1) العديد من كتب الشكر والتقدير من قبل السيد وزير التعليم العالي والبحث العلمي
(2) العديد من كتب الشكر والتقدير من قبل السيد رئيس الجامعة المستنصرية
(3) العديد من كتب الشكر والتقدير من قبل السيد عميد كلية العلوم

الخبرة الاكاديمية والتدريس:

(1) خدمت كأستاذ مساعد في فرع الاحياء المجهرية في قسم علوم الحياة/ كلية العلوم/ الجامعة المستنصرية
(2) خدمت كمدرس في فرع الاحياء المجهرية في قسم علوم الحياة/ كلية العلوم/ الجامعة المستنصرية
(3) خدمت كمدرس مساعد في قسم علوم الحياة/ كلية العلوم/ الجامعة المستنصرية

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات العليا	الدراسة الاولية
منهج البحث العلمي وتجنب الانتحال	مختبر وراثية, مختبر تربة ومياه, مختبر مضادات, مختبر بكتريا مرضية, مختبر بيئة وتلوث, مختبر معالجة احيائية ومختبر بيئة احياء مجهرية محاضرات نظري بيئة احياء مجهرية ومعالجة احيائية

الانتساب المهني والجمعيات:

العديد من اللجان

المنشورات العلمية:

العديد من البحوث العلمية المنشورة في مستوعبات كلاريفيت وسكوبس وكذلك بحوث عالمية ومحلية والمشاركة في المؤتمرات المحلية والدولية

تطوير المهارات:

العديد من المشاركات في الورش والندوات والمحاضرات والمؤتمرات العلمية الداخلية والخارجية